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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit költöttek már el és hány szerződést kötöttek a
közel 1400 milliárdból?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés Honvédelmi és rendészeti bizottsága 2018. március elején 650 milliárd forintos, 
majd 2018 júliusában újabb közel 800 milliárd forint közbeszerzés alóli mentesítésről döntött, mely 
a honvédelmi és rendészeti tárca beszerzéseire, fejlesztéseire vonatkozóan. Így összesen 2018-ban 
már közel 1400 milliárd forintot költhet el a Honvédelmi Minisztérium és Belügyminisztérium 
közbeszerzés nélkül.

Ezért kérem válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Az említett 1400 milliárdból pontosan mekkora összeget használhat fel a Belügyminisztérium? 

2. Mekkora összeget csoportosítottak át ebből a Belügyminisztérium költségvetési fejezetbe és 
mekkora összeget bocsátott rendelkezésre a kormány rendkívüli kormánydöntéssel? 

3. Ebből a keretből mekkora összegre vállaltak már kötelezettséget és milyen formában? 

4. Hány darab szerződést kötöttek már az említett összeget érintően 2018. január 1-2019. március 5.
közötti időszakban? Kérem, jelölje meg a szerződéskötések pontos dátumát és összegét egyenként, 
valamint, hogy vásárlásról vagy lízing konstrukcióról van szó! 

5. Milyen eszközökre kötötték a szerződéseket? Kérem, jelölje meg az 
eszköz/felszerelés/szolgáltatás típusát! 

6. Mekkora összeget fizettek már ki a 2018-ban közbeszerzés alól mentesített keretösszeg 
Belügyminisztériumra eső részéből 2019. március 5-ig? 



7. A megkötött szerződésekben a Belügyminisztérium vagy a belügyminiszter irányítása és 
tulajdonosi joggyakorlása alatt álló gazdasági társaság-e a vevő? Az utóbbi esetében mely gazdasági
társaság és milyen indokkal? 
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